

禮袍處理小貼士

1. 請勿使用別針扣於禮袍上。
2. 布料不適宜水洗，祇宜乾洗，因水洗會導致縮水或於脫水時導致磨白痕跡。
3. 請勿沾染飲料 (尤其香檳、汽水、果汁以及所有帶有糖分或色素之飲料)，如沾上少許污漬，可用毛巾沾上清水反覆印擦於污漬處數次，自然掛乾便可。
4. 如需個別整熨，請用毛巾/手帕覆蓋要整熨部份，用蒸氣熨斗以中溫整熨避免發熱面直接觸及布面以致起鏡。
5. 黑色絲絨不能用蒸氣熨斗直接從表面整熨，應從絲絨底部以手帕覆蓋整熨。

如非必要，請盡量避免自行整熨。

Tips on Handling the Gown and the Hood

1. Do not put pins on the gown and the hood.
2. The fabric can only be dry-cleaned. Wet cleaning will cause the gown to shrink or leave white marks during spinning.
3. Do not leave stains of drinks (especially champagne, soft drinks, juice and drinks that contain sugar and colour). In case of slight stains, use a damp cloth (clean water only) to press on the stains for a few times and hang dry.
4. If ironing is needed, cover the part that needs ironing with a towel or handkerchief. Set the steam iron at moderate temperature. Do not iron directly on the gown as it will lead to an undesirable shine on the surface.
5. Steam iron cannot be used on black velvet directly. Ironing should be done on the back of the velvet. Cover the part to be ironed first with a towel or handkerchief.

Please avoid the ironing if it is not necessary.